
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-14, § 11 

 

 Tid: 14 april 2009 kl 16.40 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 24 april 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 

tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, 

Staffan Forsell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreterarna Magnus Thulin och Tobias Holdstock från roteln. 



  

 
 § 11 

Intensivare parkeringsövervakning på stombusslinjenätet i City där 

dagstädning är införd. Svar på skrivelse från Jan Valeskog (s), Mats 

Lindqvist (mp) och Hampus Rubaszkin (mp) 

Dnr T2009-350-00447 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande 

 som svar på skrivelsen. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 16 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten 

 Kajsa Stenfelt (v) ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) föreslog följande: 

1 Kontorets förslag godkänns i huvudsak. 

2 Därutöver anförs följande: 

 

Det är allvarligt att det fortfarande är så pass låg rätt andel parkerade fordon efter 

att parkeringsövervakningen privatiserades. Vi utgår från att åtgärder nu vidtas så 

att kvaliteten på övervakningen kan förbättras. 

 

Det är dock glädjande att förvaltningen och SL i enlighet med skrivelsen i ett 

fullskaleförsök intensifierar övervakningen i de centrala delarna av staden där 

stombusstrafiken passerar. Vi anser dock att en sådan övervakning bör 

permanentas.  

 

Vi tycker slutligen också att det är positivt att betydande resurser läggs på 

övervakning av servicedagar/servicenätter. Vi har dock uppfattningen att på varje 

gata där städning skal l förekomma, enligt rutinen skall ingå åtminstone en 

kontroll, inte fungerar 100 procentigt. En fortsatt bevakning av att så sker bör 

därför ske av förvaltningen.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


